
Geacht college, 

Er is in Oudesluis en omgeving grote onrust over het voornemen van Van Vermilon Energy om het 

Slootdorp gasveld, dat voor een gedeelte onder de gemeente Schagen ligt, versneld te exploiteren.  

De inwoners maken zich grote zorgen om mogelijke schade aan hun onroerend goed. Zij zijn niet 

gerustgesteld door de brieven van Vermilion en de door Vermilon georganiseerde bijeenkomsten. 

Ook in Groningen zijn bewoners jarenlang gerustgesteld, achter af ten onrechte. Het is dus terecht 

dat bewoners zich ernstig zorgen maken, ook al gezien de schadeafhandeling in Groningen. 

Vraag 

1. Is het college op de hoogte van deze versnelde gasexploitatie? 

2. Wat is het standpunt van het college met betrekking tot deze versnelde exploitatie? 

3. Welke mogelijkheden ziet het college om deze versnelde winning te voorkomen cq te 

beperken? 

4. Op welke wijze kan het college de bezorgde inwoners ondersteunen? 

 

 

Wim Rijnders, fractie SP 

 

 

 

Beantwoording: 

 

1. Ja, het college was geïnformeerd. 

2. Vergunningverlening betreft gemeente Hollands kroon en in dit geval het ministerie van 

EZ omdat het een uitbreiding is van bestaand gasveld. 

3. We hebben geen positie in deze. 

4. Een vertegenwoordiging van de Dorpsbelang Oudesluis en de burgemeester hebben 17 

januari een verhelderend gesprek gehad met Vermillion. Op verzoek van de dorpsraad 

hebben we afgesproken dat we een informatieavond organiseren waarbij ook raadsleden 

van Harte welkom zijn. Over de datum wordt u nog geïnformeerd. 

 

 


